
Referat fra afdelingsbestyrelsesmøde den 16. januar 2024.
 
Deltagere i afdelingsbestyrelsesmødet:  Jan-Ole, Birte, Heidi, Bjarne, Lokalinspektør 
Helle og referent Karna.
Lennart syg.

Pkt.1.  Nyt fra lokalinspektør.
Andreas, som hjælper på kontoret, stopper den 16. februar. Skal begynde at studere.
Der bliver ikke ansat en ny medhjælper, dog bliver der ansat en ”grøn” mand.

Pkt. 2. Nyt om foreningstilbud fra YouSee.
Der er informationsmøde den 25. januar kl. 17. De beboere der ikke er tilmeldt 
YouSee, vil blive kontaktet af Henrik fra YouSee med et tilbud.

Pkt. 3. Snak om helhedsplan.
På mødet den 25. januar vil Lisbeth fra Lejerbo, komme og fortælle om 
helhedsplanen samt besvare spørgsmål. 
Der er indhentet tilbud på nye vinduer og døre, ca. kr. 6.mio.
Der vil også blive indhentet tilbud på gulve.

Pkt. 4. Indkøb af stabelstole.
Sat i bero, lidt for dyre.

Pkt. 5. Udlejning af p plads ved ”skolen”
Der er den 18. december sendt brev, om at de skal fjerne P skiltene. Vi har endnu ikke
modtaget svar.

Pkt. 7. Eventuelt.

Næste møde den 20. februar.
Lennart står for maden.

Hilsen
Karna


